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Abstract (en)
The applicator head for a dosing device has an outer component (3) with at least one outlet nozzle, and an inner component (2) with a flow passage
arrangement (7) to direct medium to the nozzle. The outlet nozzle has flow guiding device (14) which is integrated into the outer component. The
outer component is made of plastic, and the flow guiding device is formed in one piece on the outer component. The outer component may be in
annular form and the outlet nozzle is integrated in it in one piece.

Abstract (de)
Ein Austragkopf (1) für eine Dosiervorrichtung mit einem äußeren Bauteil (3), das mit wenigstens einer Austrittsdüse (10) versehen ist, sowie mit
einem inneren Bauteil (2), das mit einer Strömungskanalanordnung (6,7) zum Zuführen eines auszubringenden Mediums zu der Austrittsdüse (10)
versehen ist, wobei der Austrittsdüse (10) eine Strömungsleiteinheit, insbesondere eine Drallgebungseinrichtung (14), - in Austragrichtung gesehen
- vorgelagert ist, ist bekannt. Erfindungsgemäß ist die Strömungsleiteinheit in dem äußeren Bauteil (3) integriert. Dieser Austragkopf ist geeignet für
den Einsatz für kosmetische Zerstäuber. <IMAGE>
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